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Сьогодні 12-12-2013р. у Трускавці розпочався монтаж ялинки. Є різні думки щодо того чи
варто в час коли оголошено повну мобілізацію усіх Українців і вони там ризикують
здоров"ям і життям і взагалі коли невідомо, як розвиватимуться події чи мложемо ми
готуватись до свята? Що саме святкувати? Ми(Святослав Грабовський та Сергій Розора)
запропонували призупинити монтаж ялинки, а каркас який вже встановили покрити
банерами по типу того, як це зроблено у Києві. Чи хто ще має інші думки чи такі самі, то
пишіть коментарями. Нижче викладаю відео з обговорення цього питання: Нарада у
міській раді. Одне з питань - ялинка...
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